

## 西南财经大学留学生校长奖学金实施办法

为增进中国人民与世界各国人民的友谊、促进世界经济文化交流，激励留学生树立积极向上的良好学习风气，特设立“西南财经大学留学生校长奖学金”。

**资助对象：**拟来西南财经大学攻读学位或正在西南财经大学攻读学位的来华留学生。申请者需符合如下条件：

- 1 申请者须身体健康，品学兼优。
- 2 攻读学士学位者，年龄不超过 30 周岁；攻读硕士学位者，年龄不超过 35 周岁；攻读博士学位者，年龄不超过 40 周岁。
- 3 申请者须为未获得其他任何奖学金资助者。

### 奖学金内容：

1 奖学金额度为 100 万元。国际教育学院负责提供奖学金首期资金，并于每学年末将奖学金额度补足至 100 万元。今后将视情况继续增加奖学金数量。

2 奖学金的设置参照留学基金委奖学金设置和发放标准，分为全额奖学金和部分奖学金两类：

全额奖学金：包含学费和住宿费，发放生活费并提供门诊医疗服务和来华留学生综合医疗保险。具体标准如下：

学费：本科生 16600 元、硕士生 20750 元、博士 24900 元

生活费：本科生 1200 元/月、硕士 1500 元/月、博士 1800/月

部分奖学金：包含学费（标准同上）

3 根据报名情况，国际教育学院最终决定当年授予奖学金的等级及名额。

### 申请资料：

- 1 西南财经大学留学生校长奖学金申请表
- 2 毕业证
- 3 语言证明
- 4 成绩单
- 5 两封推荐信
- 6 护照复印件
- 7 出生证明
- 8 健康证明
- 9 无犯罪证明

### 申请方法：

- 1 拟申请攻读西南财经大学学位的来华留学生，填写《西南财经大学留学生

校长奖学金申请表》，连同申请费收据复印件及其它相关材料一并提交至西南财经大学国际教育学院。

2 国际教育学院正式授权的国外中介机构。

3 正在西南财经大学攻读学位的来华留学生，填写《西南财经大学留学生校长奖学金申请表》，连同成绩单、学院推荐信及其它相关材料提交至西南财经大学国际教育学院。

4 申请表可以从西南财经大学国际教育学院网站上下载  
<http://international.swufe.edu.cn/>.

**申请费：**人民币 400 元。 汇款账户信息如下：

账户名：西南财经大学

开户行：农行成都青羊支行

外币币种及账号如下：

美元：22891214040000654

港币：22891213040000060

日元：22891227040000011

欧元：22891238040000125

银行国际代码：ABOCCNBJ220

**语言要求：**

汉语授课：HSK4 级

英语授课：

本科：雅思 5.5；托福 70

硕士及博士：雅思 6；托福 80

**申请时间：**

秋季学期：每年 4 月 30 以前

春季学期：每年 10 月 31 日以前

**评审程序：**

秋季学期：国际教育学院于 5 月 31 日前告知申请结果

春季学期：国际教育学院于 11 月 30 日前告知申请结果

**联系方式：**

西南财经大学国际教育学院

地址：中国成都光华村街 55 号

邮编：610074

电话：+86 28 8709 2378, +86 28 8735 6378

传真：+86 28 8735 5437

Email: [xiaohc@swufe.edu.cn](mailto:xiaohc@swufe.edu.cn)

**注意事项:**

1 奖学金需每年申请。已经获得“西南财经大学留学生校长奖学金”的西南财经大学来华留学生，须参加奖学金年度评审，填写《西南财经大学留学生校长奖学金年度评审表》，连同成绩单、学院推荐信和其它相关材料，于每年 4 月 30 日前提交至西南财经大学国际教育学院。

2 与中国政府奖学金不同，本奖学金不包括往返交通费及一次性安置费。

3 如申请未获批准，国际教育学院不向申请人解释原因。

4 无论申请是否通过，申请费不退。

5 语言要求为最低要求。录取时，国际教育学院将采用择优录取的原则。英语为母语的申请人可提供其它英语能力证书。

6 国际教育学院保留对奖学金的最终解释权和修改权。

西南财经大学

国际教育学院

2012 年 12 月 21 日

21 December 2012

## **Regulation on President Scholarship for International Students of**

### **Southwestern University of Finance and Economics**

The President Scholarship for International Students of Southwestern University of Finance and Economics (hereinafter referred to as SWUFE) is set to enhance the friendship between Chinese people and other people from all countries, promote world-wide exchanges of economy and culture, encourage and help those international students, who perform well both morally and academically, and learn diligently to form a positive learning environment.

**The Scholarship is for:** International students who wish to pursue or are undertaking a degree program at SWUFE. Applicants must meet the following conditions:

- 1, Applicants must be healthy, excellent in character and learning;
- 2, Applicants are no more than 30 years of age, 35 years of age, 40 years of age for bachelor's degree, Master's degree, PhD applicants respectively;
- 3, Applicants are not sponsored by any other scholarship.

**Scholarship Details:**

1, the amount of scholarship is RMB 1 million, funded by College of International Education of SWUFE (hereinafter referred to as CIE). The size of scholarship will be adjusted accordingly in the

future.

2, as same as Chinese Scholarship Council' scholarship, the president scholarship is composed of Full Scholarship and Partial Scholarship.

Full Scholarship includes tuition, accommodation, living allowance, outpatient medical services and international student comprehensive medical insurance. Details are as follows:

Tuition: RMB16600/academic year for bachelor students, RMB20750/ academic year for master students and RMB24900/ academic year for PhD students.

Living allowance: RMB1200/month for bachelor students, RMB1500/month for master students and RMB1800/month for PhD students.

Partial Scholarship includes tuition.

3, availability of scholarship is merit base.

**Application documents:**

- 1, International Students Application Form of President Scholarship of SWUFE
- 2, Graduation Certificate
- 3, Language proficiency proof
- 4, Transcript
- 5, 2 recommendation letters
- 6, Passport copy
- 7, Birth certificate
- 8, Health certificate
- 9, No criminal proof

**How to Apply:**

1, International students who are applying for admission to the degree programs of SWUFE may complete International Students Application Form of President Scholarship of SWUFE, and submit together with Application fee receipt copy and the admission application materials to CIE.

2, Agents authorized formally by CIE.

3, International students undertaking degree programs of SWUFE may complete International Students Application Form of President Scholarship of SWUFE, and submit together with supplementary materials such as transcripts, certificates of awards, letters of recommendation, and publications to CIE.

4, International Students Application Form of President Scholarship of SWUFE can be downloaded on the website of CIE, SWUFE: <http://international.swufe.edu.cn/>

**Application fee:** RMB 400. The Bank information for transferring application fee is as follows:

Bank Name: Agricultural Bank of China, Chengdu Qingyang Branch

A/C Name: Southwestern University of Finance and Economics

A/C No.:

22891214040000654 (for US dollar)

22891213040000060 (for HK dollar)

2289122704000011 (for Japanese Yen)

22891238040000125 (for Euro)

SWIFT Code: ABOCCNBJ220

**Language requirement:**

Language of instruction in Chinese: HSK 4

Language of instruction in English: IELTS 5.5 or TOEFL 70 for bachelor; IELTS 6.0 or TOEFL 80 for Master and PhD

**Application Deadline:**

Autumn term: Applications are accepted before April 30 each year

Spring term: Applications are accepted before October 31 each year

**Review Procedure:**

Autumn term: CIE will inform the applicants the decisions before May 31 each year

Spring term: CIE will inform the applicants the decisions before November 30 each year

**Contact:**

College of International Education

Southwestern University of Finance and Economics

Address: 55 Guanghuaacun Street, Chengdu 610074 China

Tel: +86 28 8709 2378, +86 28 8735 6378

Email: [xiaohc@swufe.edu.cn](mailto:xiaohc@swufe.edu.cn)

**Notice:**

1, the scholarship is applicable on a yearly basis. International students who have been granted the scholarship are required to complete the Scholarship Annual Review Form, and submit together with supplementary materials such as transcripts, certificates of awards, letters of recommendation, and publications to CIE before April 30 each year.

2, different from CSC scholarship, this scholarship does not include transportation fees and one-off settlement subsidy.

3, CIE does not explain any reason to the applicants if the application is not approved.

4, application fee is not refundable whether the application is approved or not.

5, language requirements are of minimum and CIE will use the merit principle. The applicants whose first language is English are not required to provide with English language proficiency certificate.

6, CIE reserves the right of final explanation and modification.

7, this English translation is of non-official, in case of discrepancies, the Chinese version is the decisive one.

College of International Education  
Southwestern University of Finance and Economics